

FORM 7	HKTDC Hong Kong Book Fair 2020 香港貿發局香港書展2020 16-22/12/2020	Return to : Exhibition Services Department Hong Kong Trade Development Council Unit 13, Expo Galleria, HKCEC, 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong Attn : Ms. Winnie Ma Email : hkbf.es@hktdc.org Fax : (852) 3521-0450
Deadline: 9 Dec 2020		

Flat Display Shelf Submission Form

Organiser will provide 6m / 8m slope display shelf for each 9 sq. m. standard booth (A) / standard booth (B). If any exhibitors request flat display shelf instead of slope one, please complete the reply slip below, and return back to us by fax or email for our subsequent arrangement.

We _____ (Company Name) prefer the "Flat Display Shelf" to be constructed in our rent booth(s) according to the attached booth layout plan of our booth(s).

Booth No. : _____

Authorized By : _____ Position : _____

Email Address : _____

Tel : _____ Fax : _____

Signature : _____ Date : _____

Company Chop : _____

Note : If this form is not returned to us before deadline, we shall assume your company has selected the slope display shelf, and we will construct the slope shelf in your rented booth(s) according to our booth structure layout plan. Subsequently, no compliant or objection would be entertained on this service.

Contact Information

In-charge	負責人	Telephone / 電話	E-mail / 電郵
Ms. Winnie Ma	馬翠雯小姐	(852) 2240-5478	winnie.cm.ma@hktdc.org
Mr. Frankie Wong	黃永基先生	(852) 2240-5464	frankie.wk.wong@hktdc.org
Mr. Patrick Fung	馮嘉駿先生	(852) 2240-5473	patrick.kc.fung@hktdc.org
Mr. Angus Ng	吳偉康先生	(852) 2240-5492	angus.wh.ng@hktdc.org
Mr. Brian Tsui	徐家翹先生	(852) 2240-5424	brian.kk.tsui@hktdc.org
Mr. Kason Wong	黃嘉耀先生	(852) 2240-5448	kason.ky.wong@hktdc.org

表格七	HKTDC Hong Kong Book Fair 2020 香港貿發局香港書展2020 16-22/12/2020	請交回 香港貿易發展局, 展覽服務部 香港灣仔博覽道一號 香港會議展覽中心 博覽商場13號 聯絡: 馬翠雯小姐 電郵: hkbf.es@hktdc.org 傳真: (852) 3521-0450
截止日期: 2020年12月9日		

平面陳列架申請表格

每個 9 平方米的標準攤位 A 或標準攤位 B，均獲主辦機構提供一個 6 米或 8 米長的斜面陳列架。參展商如欲選用平面陳列架，請填妥以下回條，傳真或電郵交回，以便另作安排。

本公司_____ (公司名稱) 有意按照隨附的攤位平面圖，為所租攤位選用平面陳列架。

攤位編號：_____

委派人：_____ 職位：_____

電郵地址：_____

電話：_____ 傳真：_____

簽署：_____ 日期：_____

公司蓋章：_____

註：假若主辦機構在截止日期前尚未接獲本表格，則假設貴公司選用斜面陳列架，並根據攤位設計平面圖，為貴公司租用的攤位裝建斜面陳列架，之後就此提出的投訴或反對，一概不予受理。

聯絡資料

In-charge	負責人	Telephone / 電話	E-mail / 電郵
Ms. Winnie Ma	馬翠雯小姐	(852) 2240-5478	winnie.cm.ma@hktdc.org
Mr. Frankie Wong	黃永基先生	(852) 2240-5464	frankie.wk.wong@hktdc.org
Mr. Patrick Fung	馮嘉駿先生	(852) 2240-5473	patrick.kc.fung@hktdc.org
Mr. Angus Ng	吳偉康先生	(852) 2240-5492	angus.wh.ng@hktdc.org
Mr. Brian Tsui	徐家翹先生	(852) 2240-5424	brian.kk.tsui@hktdc.org
Mr. Kason Wong	黃嘉耀先生	(852) 2240-5448	kason.ky.wong@hktdc.org